
S SEJ IZVRŠNEGA SVETA
Lanski gospodarski rezultati niso bili
dobri

V primerjavi s prejšnjimi leti je viško gospodar-
stvo v letu 1993 beležilo za rahlo spoznanje boljši
utrip, kar pomeni, da so se razmere lani nekoliko
umiriie, pozitivnih trendov oživitve pa še ni zaz-
nati. Ti so sicer opazni v letošnjem prvem pollet-
ju, vendar zanesljivih znakov pomembnejše rasti
še ni.

Konec lanskega leta je bilo v gospodarstvu regi-
striranih 2824 podjetij ali 712 več kot leta 1992.
Od tega je bilo največ zasebnih podjetij - 1734.
V primerjavi s predlanskim letom je padla indu-
strijska proizvodnja, zmanjšalo se je število zapo-
slenih in kar je najbolj zaskrbljujoče beležimo kar
18 odstotno nezaposlenost Zmanjšal se je izvoz,
povečal pa uvoz. Prav tako je bila manjša mvesti-
cijska dejavnost, povečalo se je število podjetij
z blokiranim žiro računom in znesek blokad. Po
zadnjih podatkih se predvideva, da bo kar 62
podjetij brez redno zaposlenih šlo v stečaju. Med
finančnimi kazalci se je zelo zmanjšala razlika
med odhodki in prihodki. Porasla sta tako bruto
dobiček in akumulacija, medtem ko je znašala
izguba le še 30 odstotkov predlanske. Na področ-
ju kmetijstva so bila vložena sredstva v agromeli-
oracije, vendar za potreben obseg del niso zadoš-
čala (območji Polhovega Gradca in Velikih Laif).
Kar 5,7 milijona tolarjev je bilo namenjenih posle-
dicam suše, programi celostnega razvoja podeže-
lja so se pričeli letos, mnogo problemov se rešuje
z javnimi deli, kjer pa je vedno bolj opazno po-
manjkanje delavcev. Precej pa je bilo storjenega
na hitrejšem razvoju turizma.

Gasilska društva bodo nudila pomoč
v prometnih nesrečah

Nova zakonodaja predvideva usposobitev gasil-
skih društev za potrebe intervencij v prometnih
nesrečah. To pa pomeni, o tem je sklepal izvršni
svet, da bo na območju naše občine dana pomoč
usposobitve in dodatne opremljenosti gasilskima
društvoma Rudnik in Kozarje Tako bodo njihovi
gasilci lahko v primerih hujših prometnih nesreč
nudili strokovno in predvsem pravočasno pomoč.
Ti dve društvi sta bili izbrani predvsem zaradi
bližine njihovih matičnih lokacij, saj iahko hitro
posredujeta blizu velikih prometnic kot so Do-
lenjska in Tiiaška cesta ter seveda južna obvoz-
nica.
Denar iz proračunskih sredstev

Več kot dober milijon tolarjev je občinski izvrš-
ni svet namenil sofinandranju zavodov, društev in
ostalim združenjetn, ki so se nanj obrnila s proš-
njo za finančno pomoč.

Tako so denar prejeli: OŠ Barje, OŠ Vič, Viški
vrtci, Mestni odbor RK, otroški časopis Čebljan-
ča, Zavod Janez Levec, Emona vrtiček, Hepato-
biliarna iola, Zavod za invalidno mladino Kam-
nik, Kud Dolomiti, Katoliški skavti iz Brazovice,
KUD Primož Trubar, Kud Marij Kogoj, Timing
Ljubljana, Strip Core ŠKD Forum, NK Svoboda,
Društvo gojiteljev športnih golobov, KUD Janez
Jalen, TD Briše, Konjerejsko društvo Krim, Pev-
ski zbor Hoijul, IAAS, ŠD Baseball. Sredstva so
bila dana v razmeroma majhnih zneskih, saj so bili
zahtevki mnogo višji.

O zazidalnih načrtih Kopanke in Dolgi
most

Izvršni svet je razpravljal o dopolnitvah zazidal-
nega načrta za del območja VS 12/Kopanke in ga
bo posredoval v obravnavo skupščini. Obravnaval
pa je tudi pripombe in predloge, ki so bili dani
v javni razpravi na osnutek sprememb in dopolni-
tev zazidalnega načrta za območje urejanja VS 6/1
Dolgi most. Ob tem se ni strinjal s pripombo, da
se omogoči izgradnja pokritih teniških igrišč, saj
bi verjetno to pomenilo prehud poseg v območje,
ki je sicer predvideno za stanovanjsko pozidavo.

Kmečka hiša na Šentjoštu spomenik
Izvršni svet bo predlagal skup&ini, da kmečko

hišo na Šentjoštu 9 razglasi za kulturni spomenik,
kar je zaradi njene arhitektonske, zgodovinske in
kulturae vrednosti predlagal tudi zavod za ohrani-
tev kulturne in naravne dediščine.

Odslej javni zavod Športni objekti
V skupščinsko razpravo je izvršni svet posredo-

val osnutek odloka o ustanovitvi javnega zavoda
Športni objekti Ljubljana Vič-Rudnik. S spreje-
mom tega odloka bodo zaščitena vsa pretekla
vlaganja družbenih sredstev v športne objekte,
hkrati pa bo zagotovljeno nadaljnje financiranjc
s strani države. Prav tako bo še naprej zagotovlje-
na uporaba športnih objektov vsem občanom
v skladu z njihovimi interesi. Ob tetn je zelo
zgovoren podatek, da je na območju viškorudni-
ške občine 42 športnih društev, v katerih dejavno
deluje skoraj 9000 članov.

In kar je najpomembnejc, v ta javni zavod bodo
združeni: Športni park Svoboda, Partizan Vič,
Partizan Trnovo, Športni center Krim in Kopališ-
če Kolezija.
Sprejete letošnje razvojne naioge

Na skupščinskem zasedanju so poslanci k os-
nutku letošnjih razvojnih nalog dali precej pri-
pomb in predlogov. Občinski izvršni svet jih je
preučil in po obravnavi tudi oblikoval stališča. Pri
tem je ponovno poudaril (še prej pa na skupščini),
da so v razvojnih nalogah opredeljene le tiste
investicije, ki so ovrednotene v programih ustrez-
nih mestnih institucij kot so VOKA, Mestni se-
kretanat za komunalo, PTT, Elektro... Ti pro-
grami so na nivoju posameznih nosilcev sprejeti in
nanje ni mogoče vključevati novih nalog.

Res pa je, da večina nalog zadeva zahteve
posamezunih krajevnih skupnosti po uvrščanju
dodatnih nalog v razvojne naloge, vendar jih prav
zaradi že omenjenega dejstva izvršni svet ne more
upoštevati.

Ponovno je bilo podčrtano, da te razvojne nalo-
ge ne vsebujejo investicij, ki se bodo pokrivale iz
sredstev zbranih na račun nadomestila za uporabo
mestnega zemljišča. Zaradi še nesprejete vredno-
sti točke za izračun tega nadomestila v mestni
skupičini ni mogote predvideti, kakšna sredstva
se bodo v ta namen zbrala, niti iz tega razloga ni
sprejet program sklada stavbnih zemljišč in ni
znana delitev teh sredstev. Takoj, ko bodo ti
podatki znani, bo izvršni svet pripravil predlog
njihove delitve in pri tem poskušal upoštevati tudi
pripombe, dane na razvojne naloge. V delu raz-
vojnih nalog, ki se nanašajo na komunalne ceste,

je Lzvršni svet sprejel spremembo, kar pomeni, da
se sredstva za KS Horjul zmanjšajo iz 7 na 3 mili-
jone, kar pomeni, sedaj 4 milijone tolarjev za KS
Rob. Zmanjšajo se tudi sredstva, namenjena
Mencingerjevi ulici in sicer iz 4,5 na 2,5 milijona
tolarjev, razlika pa bo namenjena KS Golo Za-
potok.

Izvršni svet se strinja z uvrstitvijo zdravstvene
postaje Podpeč v razvojne zdravstvene naloge,
vendar vrednosti, vira sredstev in začetka del ne
more opredeliti. Obnovo cerkev Sv. Marjete za-
enkrat ni možno uvrstiti v program, saj še ni
razglašena za spomenik, prav tako ne vrtca
v Sentjoštu, kjer je sedaj zagotovljeno varstvo
v varstveni družini, šola pa še ni izpraznjena.

Še to. Premoženjska bilanca občine je že nare-
jena in se bo ob letu ažurirala, podprta pa je tudi
pobuda, da se v delitveni bilanci omogoči uporaba
počitniške baze Pacug vsem bodočim novim ob-
činam.

Štiri investidje za demografsko
ogrožena območja

Na IV. republiški natečaj za dodelitev sredstev
za spodbujanje razvoja demografsko ogroženih
območij za letošnje leto, je izvršni svet prijavil
štiri investicije in sicer:

- izgradnjo vodovoda Rob-Turjak, etapna
gradnja v vrednosti 5,3 milijona SIT

— rekonstrukcijo ceste Rob-Krvava peč,
etapna gradnja v vrednosti 2 milijona SIT

- rekonstrukcijo ceste Zalog Crai Vrh, etapna
gradnja v vrednosti 2 milijona SIT

— dokončanje ceste Visoko—križišče—Kureš-
ček—križišče Golo-Zapotok v vrednosti 2 milijo-
naSIT


